
		

PRECS	I	PREGUNTES	DEL	GRUP	MUNICIPAL	CUP-AMUNT	

Ple	de	Novembre	2022	

PRECS
• Preguem	al	govern	que	arreglin	el	reg	de	les	tres	primeres	jardineres	de	Passeig	Xifré,	ja	que	

sembla	que	l’arbust	que	hi	ha	plantat,	no	li	arriba	l’aigua.		
• Preguem	que	instal·lin	de	bell	nou	una	paperera	de	plàsBc	reciclat	de	la	Diputació	de	Barcelona	a	

l’entrada	del	Rial	Sa	Clavella,	davant	de	l’anBc	espai	dels	mòduls	de	l’escola	bressol.		
• Preguem	que	es	reBrin	les	canyes	que	hi	ha	a	la	llera	de	la	riera,	ja	que	poden	obstruir	o	impedir	

la	sorBda	de	l’aigua	ara	que	potser	s’incrementarà	la	època	de	pluges.		
• Preguem	que	pengin	la	liquidació	dels	trimestres	1r,	2n,	3r	del	pressupost	vigent,	ja	que	no	ho	

hem	trobat	penjat	al	web.	
• Preguem	que	canviïn	la	paperera	de	la	primera	lleixa	del	Xifré,	entrat	per	la	riera,	a	mà	esquerra,	

doncs	la	que	hi	ha	actualment	està	trencada	i	aviat	caurà.			
• Preguem	que	netegin	els	bancs	del	Parc	del	Lourdes	i	en	revisin	i	netegin	les	joguines,	ja	que	n’hi	

ha	que	poden	suposar	un	perill	per	la	mainada.		
• Preguem	es	revisi	amb	més	freqüència	la	paperera	situada	al	carrer	d’en	Riera	cantonada	amb	

Andreu	Guri.	
• Preguem	que	es	netegi	el	Rial	Pau	Costa	a	l’alçada	de		l’Escola	Sinera.	Amb	la	tardor	el	volum	de	

fulles	al	terra	augmenta	considerablement	i	per	tant	cal	augmentar	una	mica	la	freqüència	de	la	
neteja.	

• Preguem	que	reposin	la	tapa	del	què	ens	sembla	que	és	un	punt	d’aigua	davant	de	l’Av.	Pau	
Costa,	31.	Algú	hi	ha	col·locat	una	pilona	per	alertar	del	perill	ja	que	queda	un	forat	molt	gros	i	
crea	perill	per	qui	camina	per	la	vorera.		

PREGUNTES

1. Quan	es	realitzarà	la	poda	del	conjunt	de	l’arbrat	a	la	vila?		

2. Ens	poden	dir	quina	ha	estat	la	valoració	de	les	acBvitats	i	les	jornades	del	Calamarenys?		

3. Per	quin	moBu	no	es	va	fer	arribar	a	l'oposició	la	convocatòria	de	l’acte	insBtucional	del	25-N?	

4. En	quin	punt	es	troben	els	treballs	relaBus	a	la	dignificació	de	l’espai	de	dol	gestacional	i	
perinatal	del	cemenBri	de	Sinera?	

5. Com	valoren	des	de	l'àrea	de	Recursos	Humans	les	negociacions	amb	els	treballadors	respecte	
els	procediments	d’estabilització	del	personal	interí	en	frau	de	llei	d’aquest	ajuntament?	

6. Poden	explicar	per	quin	moBu	el	ple	ordinari	d’aquest	mes	de	novembre	s’ha	convocat	en	dilluns	
quan	no	és	aquest	el	dia	de	la	setmana	que	va	acordar-se	a	l’inici	del	mandat?	Poden	explicar-



nos	també		com	tenen	previst	gesBonar	aquest	calendari	d’avui	fins	al	final	d’aquest	mandat?	

7. Poden	explicar-nos	també		com	tenen	previst	organitzar	el	calendari	dels	plens		ordinaris	
compresos	entre	el	desembre	del	2022	i	el	maig	del	2023?	

8. En	quina	mena	de	casos	i	circumstàncies	s'ofereixen,	des	dels	serveis	socials	municipals,	retorns	
voluntaris	a	país	d’origen?	

9. Hi	ha	previstos	espectacles	d’animació	infanBl	en	el	marc	del	Nadal	Genial	d’enguany?	

10. Han	canviat	els	criteris	de	recollida	de	la	deixalleria	mòbil?	És	quelcom	que	hagin	pactat	amb	el	
Consell	Comarcal	i	l’empresa	RESMAR	que	és	qui	opera	el	servei?		

11. Quin	és	el	moBu	pel	qual	no	s’ha	portat	a	aprovació	al	ple	de	setembre,	ni	al	d’octubre,	ni	
tampoc	al	de	novembre	la	licitació	de	l’Escola	Bressol?	

12. Què	s’ha	fet	per	a	millorar	l’accessibilitat	de	les	persones	amb	mobilitat	reduïda	a	l’escenari	de	la	
sala	Josep	Maria	Arnau	del	Calisay?	

13. Com	està	la	licitació	de	l’escola	de	música?	La	darrera	pròrroga	que	vam	fer	Ajuntament/EMA	
fins	a	l’agost	2023	ens	permeBa	licitar-ho	durant	aquest	curs.	


